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Předmět Zasedání 22/06-09 

Datum 11.5. 2009 

Místo VŠE v Praze (zasedací místnost 167 NB) 

Přítomni 
Černá, Černý, Češková, Fiala, Chlapek, Jiráková, Mazouch, Plášková , Potluka, Radová,  Rosický, Soběhart, 
Spirit, Svoboda,Šanda, Vlnas, Vostatek, Vostrovská, Zelenka 

Omluvení Bartošová-Vrbová , Gabriel, Hudrlíková, Pecuchová, Petkovová, Pospišová, Rauš, Sieber, Vašíčková,, Krčál  

Neomluvení Kašparová, Reschová,  

Hosté Hindls, Koschin, Soukup, Svoboda 

Předsedal Radová 

Doba 13:00 – 16.00 Tel.  

Zapsal Radová Strany 

 

 

 

   Bod jednání  

1. Kontrola úkolů 

2. Výroční zpráva o činnosti VŠE v Praze za rok 2008 

3. Výroční zpráva o hospodaření VŠE za rok 2008 

4. Úprava rozpočtu VŠE 

5. Výsledky voleb do AS VŠE na roky 2009-2012 

6. Informace o projektu VYCERRO 

7. Různé 

 

 

č. PŘEDMĚT TYP 

 

Paní předsedkyně Radová přivítala senátory a hosty a zahájila zasedání AS VŠE. 

Informovala o úmrtí prvního porevolučního rektora VŠE prof. Šilhána, jehož památku uctili přítomní 
minutou ticha 

Pan rektor informoval o tom, že VŠE jako jedna ze dvou VŠ v ČR získala prestižní ocenění Evropské 
komise ECTS a DS label  

I 

1. Kontrola úkolů 

 
Z usnesení  minulého zasedání AS  VŠE, kdy byl schválen rozpočet,  vyplynulo, že pan kvestor  dodá 
úpravu, která bude reflektovat  změny výkonů, které byly navrženy těsně před zasedáním – viz bod 4. 

I 

2. Výroční zpráva o činnosti VŠE v Praze za rok 2008 

 

Pan prorektor Soukup krátce informoval o změně metodiky sestavování výroční zprávy o činnosti a sdělil 
senátu, že zpráva byla projednána kolegiem rektora bez připomínek  Ke zprávě se vyjádřil senátor 
Svoboda, který navrhl drobné úpravy některých formulací a opravil překlepy. Pan prorektor revidovanou 
VZ obdržel. 

I 

 

Usnesení AS VŠE: 

„AS VŠE schvaluje Výroční zprávu o činnosti  VŠE v Praze s tím, že bude zváženo zapracování 
navržených drobných změn ve formulacích .“  

Hlasování: 
PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 1 

R 
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č. PŘEDMĚT TYP 

Usnesení bylo schváleno. 

3. Výroční zpráva o hospodaření VŠE za rok 2008 

 
Pan kvestor uvedl zprávu o hospodaření VŠE, jejíž části již byly projednávány na předchozích zasedáních 
AS VŠE a sdělil, že kolegium rektora zprávu přijalo bez připomínek. 
Finanční komise o VZ nejednala, z řad senátorů nepřišly žádné připomínky. 

I 

 

Usnesení AS VŠE: 

„AS  VŠE schvaluje Výroční zpráva o hospodaření VŠE za rok 2008.“ 

Hlasování: 
PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

R 

4. Úprava rozpočtu VŠE 

 

Pan kvestor informoval o změně, ke které došlo z důvodu změn výkonů. V zhledem k tomu, že již 
fakulty znaly své rozpočty, zůstaly původně přidělené prostředky i těm, které si výkony pohoršily. Těm, 
které měly výkony vyšší než původně zohledněné, byl rozpočet navýšen. Kvestor nepředpokládá 
rozpuštění rezervy v roce 2009. 
 
Dotazy, které byly vzneseny, pan kvestor zdůvodnil změnou metodiky sestavování rozpočtu  A 
zohledněním „nezaplacených“ studentů i do rozpočtu F6. 

 

I 

 

Usnesení AS VŠE: 
„AS  VŠE bere na vědomí úpravu rozpočtu VŠE  na rok 2009.“ 

Hlasování: 
PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

R 

5. Výsledky voleb do AS VŠE na roky 2009-2012 

 

Předseda HVK doc. Fischer informoval o průběhu voleb a řešení dvou stížností, které byly spojeny 
zejména s prováděním kampaně.  Proto HVK doporučuje  zvážit změnu VJŘ AS VSE. 
 
Dále doc. Fischer, který je předsedou ekonomické komise RVSˇ, informoval o jednání RVŠ ve věci Bílé 
knihy. Do konce června má být předložen věcný záměr zákona o VŠ. 
Senátor Rosický zpracoval stanovisko AS VŠE k Bílé knize. V další diskusi a v návaznosti na návrh 
kvestora o směřování poplatků za další a hlavně delší studium nejen do stipendijního fondu bylo 
konstatováno, že by bylo vhodné toto projednat v ekonomické komisi RVŠ a v pracovní skupině předsedů 
AS. 

I 

 

Usnesení AS VŠE: 

„AS VŠE zašle RVŠ vyjádření AS VŠE k Bílé knize a doporučuje projednat na úrovni RVŠ změnu 
směřování poplatků za delší studium „ 

Hlasování: 
PRO: 16 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 3 

Usnesení bylo schváleno. 

I 

6. Informace o projektu VYCERRO 

 Bod byl projednán jako první. Prof. Wokoun informoval o projektu I 

 

Usnesení AS VŠE: 
„AS VŠE bere na vědomí informaci o projektu „ 

Hlasování: 
PRO: 17 
PROTI: 0 

I 
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č. PŘEDMĚT TYP 

ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

7. Různé 

 Pan rektor  informoval o zprávách MŠMT. Předpokládá se, že rozpočet na rok 2010 bude nižší.  I 

   

  I 
 

 

Přílohy (pouze u originálu): 

Výroční zpráva o činnosti VŠE za rok 2008 

Výroční zpráva o hospodaření VŠE za rok 2008 

Úprava rozpočtu VŠE na rok 2009 

Zpráva o výsledcích voleb do AS VŠE na období 2009-2010 

Informace o projektu VYCERRO 

 

 

V Praze 13.5. 2009 

 

Schválil: 


